
Dikemark IF
Revisjonsrapport 2020

Da har jeg sett på regnskapet og sjekket saldo mot
bank. Det ser riktig ut.

Med vennlig hilsen
Geir

Jeg har vært gjennom dette og det ser korrekt ut.

Det er gledelig å se at klubben har så sterk økonomi og
jeg håper at videreutviklingen av området vil skje i årene
fremover.

Mvh Erling


